費助人 行政長官 梁振英先生 PATRON The Chief Executive the Hon. C Y LEUNG 行政總裁 蔡海偉先生 CHIEF EXECUTIVE Mr CHUA Hoi Wai

<u>通告</u>

致 : 各機構會員

由 : 黄健偉

業務總監(政策研究及倡議)

事由 : 社聯政策報 (第十七期)-

「社會企業:如何推動社會創新之路?」

日期 : 2014年11月4日

最新一期《社聯政策報》已經出版。《社聯政策報》一直嘗試在政策評議上追求創新, 每期的專題旨在拋磚引玉,引起討論。

今期《社聯政策報》以「社會企業:如何推動社會創新之路?」作為題目,探討本港 社會企業的現狀與前景,並透過檢視社企的人才培訓、融資途徑和文化的推廣,思考如何 推動和實踐社會創新精神。我們亦透過邀請民政事務局副局長許曉暉女士進行人物專訪, 了解政府在推動社企發展的政策工作及部署,讓讀者能夠從不同角度,了解香港在社企發 展的經驗,和思索社企的未來發展路向及可能。

歡迎登入以下網址下載今期《社聯政策報》: http://webcontent.hkcss.org.hk/pra/index.htm。

如有任何查詢,歡迎與本會政策研究及倡議主任(社會發展)何俊傑先生聯絡。電郵:charles.ho@hkcss.org.hk;電話:2864 2961。

如需索取本報,可致電 2876 2413 或電郵至 <u>py.cheng@hkcss.org.hk</u>,與政策研究及倡議程序幹事(社會發展)鄭普恩小姐聯絡。





贊助人 行政長官 梁振英先生 PATRON The Chief Executive the Hon. C Y LEUNG 行政總裁 蔡海偉先生 CHIEF EXECUTIVE Mr CHUA Hoi Wai

Memorandum

To : All Agency Members

From : Anthony Wong

Business Director (Policy Research and Advocacy)

Re : Policy Bulletin Issue 17 -

"Social Enterprise: A Way to Social Innovation?"

Date: 4 November 2014

The 17th issue of Policy Bulletin is now available (*Chinese version only*). As always, our Policy Bulletin attempts to adopt new angles and perspectives to look at policy issues in order to enrich policy discussions.

The 17th issue, "Social Enterprise: A Way to Social Innovation?" introduces the situation and the prospect of social enterprise in Hong Kong. By reviewing the manpower training, financing channels and the cultivation of the culture, it stimulates the readers to rethink how social enterprise can promote and demonstrate social innovation. An interview with Ms. Florence Hui, the Under Secretary for Home Affairs Bureau, is also featured to cover the government's policy and plan in facilitating the development of social enterprise. All the articles provide a wider perspective for the readers to think about the experience and the way forward for the development of the social enterprise in Hong Kong.

You can now download a full copy from the following website: http://webcontent.hkcss.org.hk/pra/index.htm

For enquiries, please contact Mr. Charles Ho, Officer of Policy Research and Advocacy (Social Development) at charles.ho@hkcss.org.hk or 2864 2961.

To get a hard copy, please contact Ms. Po-yan Cheng, Programme Executive of Policy Research and Advocacy (Social Development) at py.cheng@hkcss.org.hk or 2876 2413.



